
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 10. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 3. 10. 2016 od 18:00 do 18:45 
hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Jaroslav Flieger, Ing. Libor Kunte, Jan Ihnát, Alice Mitrušková, Jiří 
Zach, Radek Burián, Tomáš Renka, Hana Didíková, Ing. Petr Hodboď 
 

01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Alice Mitrušková, Hana Didíková, Jiří Zach. 
 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

02 – Schválení programu 10. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 10. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

 
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Schválení podpisu Smlouvy o poskytnutí investiční dotace „Likvidace splaškových vod z objektů MŠ 
a ZŠ Markvartice“ 
4) Schválení zhotovitele a podpis smlouvy „Likvidace splaškových vod z objektů MŠ a ZŠ Markvartice“ 
5) Schválení podpisu Smlouvy o zajištění služeb pro Českou poštu 
6) Schválení výpovědi Technické služby Děčín 
7) Schválení podpisu smlouvy o provedení projektové dokumentace č. 011/2016 (hasičárna) 
8) Schválení těžby dřeva včetně úklidu 
9) Diskuze a závěr 
 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 – Schválení podpisu smlouvy o poskytnutí investiční dotace „Likvidace 

splaškových vod z objektů MŠ a ZŠ Markvartice“ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podpis smlouvy o poskytnutí investiční dotace „Likvidace splaškových vod 
z objektů MŠ a ZŠ Markvartice“ ve výši 1 026 955,- Kč. Dotaci poskytne Ústecký kraj. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

04 – Schválení zhotovitele a podpis smlouvy „Likvidace splaškových vod z objektů MŠ 
a ZŠ Markvartice“ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele firmu RS – Aqua servis s.r.o., Česká Kamenice. Cena celkem je 
Kč 1 414 493,- vč. DPH, z toho ČOV MŠ – Kč 170 221, 20 vč. DPH a ČOV ZŠ – Kč 1 244 271,80 vč. DPH. 
Zároveň zastupitelstvo obce schvaluje podpis smlouvy s tímto zhotovitelem. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1 (ing. Hodboď). 
 



05 – Schválení podpisu Smlouvy o zajištění služeb pro Českou poštu 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podpis smlouvy o zajištění služeb pro Českou poštu. Od 1. 2. 2017 zde budou 

stejné služby jako na původní poště. 

 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

06 - Schválení výpovědi Technické služby Děčín 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání výpovědi firmě Technické služby Děčín a.s. – svoz komunálního 

odpadu. Nyní bude celou obec svážet firma AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o.  

 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

07 - Schválení podpisu smlouvy o provedení projektové dokumentace č. 011/2016 

(hasičárna) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podpis smlouvy o provedení projektové dokumentace č. 011/20016 za 

celkovou cenu Kč 156 000,-. 

 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

08 – Schválení těžby dřeva v obecním lese včetně úklidu  

Zastupitelstvo obce schvaluje těžbu dřeva v obecním lese včetně úklidu. Těžbu provede firma Jiří Kouda, 
Česká Kamenice, IČ 16666662. Jedná se o cca 200 m3. Cena za těžbu činí 400,- Kč/m3.  
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
DISKUZE 
 
p. Hunčovský – já bych chtěl jen nahlásit, že nesvítí ta poslední lampa za námi vzadu, potřebuje opravit 
starosta – chlapi se na to kouknou a opraví ji  
p. Bednářová – to zrcadlo u školky stále není, bude tam někdy, vůbec se tam nedá vyjíždět, není tam vidět 
starosta – žádost na zrcadlo jsme podali, ale bohužel oni nám to z Magistrátu na doporučení dopravního 
inspektora zamítli, takže tam nebude 
p. Hunčovský – jak to vypadá se dřevem, bude ještě letos nějaké nebo ne 
starosta – dřevo je a bude ještě letos, jen teď nebyl čas ho připravit a rozvozit  
p. Bednář-já bych se chtěl zeptat, jestli musím mít také tu revizi kotle, když jsem teď dodělal úplně nový 
kotel, u kterého je revize teď udělaná 
starosta – teď Vám platí 2 roky revize, co máte udělanou k novému kotli 
 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce.  
 
 
 
 
 
 



Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Návrhová komise:       Alice Mitrušková,  
              
       Jiří Zach 
    
       Hana Didíková 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát,  
        

Jaroslav Flieger 
  

Místostarosta      Ing. Libor Kunte 
 
Starosta      Tomáš Renka  
 
V Markvarticích dne 5. 10. 2016  


